
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 11.10.2022 
 

Mødedato 

11.10.2022 

 

Mødested/lokale 

Strandgade 2E 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 

Deltagere  

Henrik Fenger Lynggaard, Jens Ove Dalby, Thomas Brandt Pasgaard, Louisa West, Mia Nejad, 

Pernille Bruun Ganzel Jensen, Maria Størup, Josephine Parnel Saarikivi Hansen, Leonardo Alvarez 

Cervantes 
Fraværende  

Palle Laursen, Kristina Kjær Lauridsen 

 
Dato 

24.10.2022 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Branding af skolen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jens Ove Dalby blev valgt som ordstyrer. 

 

 

Som led i at Vejle Midtbyskole ønsker en bedre branding af skolen, var 

kommunikationskonsulent hos B&U Mads Lorentzen inviteret til at holde et 

oplæg om branding og kommunikation. 

 

Det er de gode historier fra hverdagen, der sælger og lokker, og her de sociale 

medier den mest effektive form. Det er vigtigt at være aktiv, og man bør lave 

nye opslag ca. hver anden dag, ellers mister folk interessen. 

 

Hjemmesiden har en anden funktion. Den er mest for ”kommende kunder”. Det 

kan være forældre, der overvejer skolen til deres barn, eller det kan være nye 

medarbejdere, der overvejer at søge job på skolen. Hjemmesiden skal se godt 

ud, og det er vigtigt at den er opdatere. Hjemmesiden er ikke et nyhedssite, men 

den skal alligevel fremstå ny. 

 

Stillingsopslag er også en vigtig del af brandingen. Det skal sælge, men ikke 

oversælge, jobbet. Pas på ikke bare at genbruge gamle stillingsopslag. Prøv 

noget nyt og husk også det gode afslag. 

 

Efter Mads Lorenzens oplæg blev bestyrelsen enige om, at der udarbejdes en 

kommunikationsstrategi. Der kan evt. hentes hjælp hos Mads Lorentzen. Der 

skal laves en plan for, hvordan vi kommer videre, og hvad målet er. Der er 

allerede oprettet en Instagram profil, som Henrik Lynggaard administrerer, og 

der var enighed om, at Henrik Lynggaard også opretter en Facebook profil. 

Inden der lægges billeder op, skal vi sikre os, at vi har samtykke fra alle.  

 

 



 

 

 

3. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 15.09.2022 

 

 

 

4. Nyt fra formand 

elevråd og ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

 

Formand: 

Intet nyt fra formanden 

 

Elevråd: 

Leonardo Alvarez Cervantes mødte op som repræsentant for elevrådet på 

Afd. Damhaven. Han fortalte, at der er to lærere, der har søgt et 

skolemælkslegat. Der kan max søges om 5000 kr., og hvis vi tildeles et 

beløb, skal pengene bruges til et puderum, gynger og arbejdsstationer. 

Han fortalte også, at frugtordningen er en succes, og at alle er glade for 

ordningen. 

 

På afdeling Strandgade er eleverne i gang med at lave et skriv vedrørende 

ønsket om at få udgangstilladelse. På mødet i november sættes ønsket om 

udgangstilladelse på som punkt til drøftelse. 

 

Der er problemer med lofterne på elevtoiletterne på Afd. Strandgade. 

Jens Ove Dalby følger op på det. 
 

Som opfølgning på sidste møde, kunne Jens Ove Dalby fortælle, at der 

fremover vil blive indkøbt en bedre kvalitet af toiletpair til eleverne. 

 

Ledelse: 

Henrik Lynggaard besøger i øjeblikket børnehaverne, og der er stor interesse for 

vores skole. 

 

Der arbejdes i øjeblikket på kloakseparering rundt om Afd. Damhaven. 

 

I sidste uge afholdt byrådet visionsmøde i Gylletanken på Afd. Damhaven. 

Dagen efter var Børne- og Familieudvalget på besøg. Henrik Lynggaard holdt et 

oplæg om 0.-1. klasse, hvorefter politikerne besøgte klasserne, der arbejdede 

med Halloween. Der blev samtidig mulighed for at vise vores trafikale 

udfordringer. 

 

Torsdag den 13.10.2022 kl. 14-16 holder Vejle Midtbyskole åbent hus. Vi er 

spændte på arrangementet, og glæder os til at vise skolen frem. Der vil være 

boder, hvor der bl.a. kan købes drikkevarer. De penge, der kommer ind, vil 

blive brugt til lejrtur. Der blev spurgt ind til elevernes reaktion på, at de skulle 

blive på skolen til kl. 16. Elevrådsrepræsentanterne havde ikke hørt, at det 

skulle være noget problem. 

 

 

 



 

 

5. Orientering om nye 

nationale test 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Orientering om 

”meddelelsesbogen” 

 

 

 

 

 

 

7. Årshjul 

 

 

 

 

 

 

8. Forældrehenvendel-

ser  

 

 

9. Eventuelt 

 

 

 

 

Fra skoleåret 2022/23 frem til 2026/27 tages der nye værktøjer til test og 

evaluering i brug. Allerede fra indeværende skoleår overgår man til: 

Folkeskolens Nationale Overgangstest, der er lineære, så alle elever får de 

samme spørgsmål.  

Det bliver obligatorisk at anvende risikotest for ordblindhed.  

Elevplanerne afskaffes og erstattes af meddelelsesbogen og systematisk 

opfølgning for elever med udfordringer og særlige forudsætninger. 

Kvalitetsrapporter afskaffes og erstattes af skoleudviklingssamtaler. 

Styrket og tidlig opfølgning over for skoler med udfordringer. 

 

 

Meddelelsesbogen erstatter elevplanerne, og skal være et værktøj, der fremmer 

dialogen mellem elev, forældre og skole. Alle elever fra 0. – 9. klasse skal have 

en meddelelsesbog, der skal opfylde forskellige krav. Det er ikke en 

kommunikationsplatform, men skal indeholde viden, der er relevant for 

dialogen mellem skole og hjem. Indholdet udarbejdes af det pædagogiske 

personale, og skal have et fremadrettet udviklingsperspektiv. 

 

 

Der blev tilføjet og byttet rundt på nogle emner til de kommende møder. 

Sekretæren tilretter årshjulet. Afdelingsleder Heidi Lodahl inviteres til mødet i 

november, hvor hun skal fortælle om specialafdelingen og international linje.  

Sundhedspolitikken sendes til elevrådsrepræsentanterne og deres lærere forud 

for næste møde, hvor sundhedspolitikken skal drøftes. 

 

 

Der var ingen henvendelser. 

 

 

 

Der er 6 tilmeldte til kurset for bestyrelser den 25.10.2022 

 

Næste møde torsdag den 24.11.2022 kl. 17.30 – 19.30 på Afd. Strandgade 


